
Guaranteed Analysis: Molybdenum (Mo) 46.0% 
Analyse Garantie: Molybdenum (Mo) 46.0% SODIUM MOLYBDATE ANHYDROUS 

(MOLYBDATE DE SODIUM ANHYDRE) 

 BLUESTONE METALS AND CHEMICALS, LLC
    19720 Jetton Road, Suite 101, Cornelius NC 28031 • USA • +1 704  662 8632 • www.bluestonemc.com  

NET WEIGHT / POIDS NET:   25   KG 

Manufacturer:     Distributor:   Imported by:  
Metalloys & Chemicals Coml. Ltda  Bluestone Metals & Chemicals, LLC Plant Products Inc 
Rua Santa Monica    19720 Jetton Rd, Ste 101  50 Hazelton St 
600 Pq Industrial San Jose Cotia  Cornelius, NC 28031  Leamington, ON N8H 3W1 
SP Brasil 06715-865   USA     Canada  
CNPJ 01.124.851/0005-32  

LOT:  20A231123-MO46 

EN 
 
Directions: For application enquiries, consult an agricultural representative. En-
sure adequate ventilation before use. Do not release into surface water or into 
drains. This product must only be used on the basis of a soil and/or tissue analysis. 
 
Caution: This product contains molybdenum and should only be used as recom-
mended. It may prove harmful if misused.  
 
First Aid: INHALATION: If breathing is difficult, remove victim to fresh air and keep 
at rest in a position comfortable for breathing. SKIN CONTACT: Wash skin with 
water. EYE CONTACT: Flush eyes with water for at least 15 minutes. INGESTION: 
Wash out mouth with water.   
 
Exposure controls: EYE PROTECTION: Ware eye protection with side protection. 
SKIN PROTECTION: Not normally required. RESPIRATORY PROTECTION: Normally 
no personal respiratory protection is necessary. THERMAL HAZARDS: None 
known.  
 

FR 
 
Mode d'emploi: Pour toute demande d'application, consulter un représentant 
agricole. Assurer une ventilation adequate avant utilization. Ne pas rejeter dans les 
eaux de surface ou dans les égouts. Ce produit doit être utilisé qen function des re-
sultats des analyses de sol ou de tissus 
 
Attention: Cet engrais contient du molybdene et nedoit être employé que de la 
manière recommandeé . Il peut être nocif s'il est employé mal a propos. 
 
Premiers Secours: INHALATION: Si la respiration est difficile, amener la victime à l'air 
frais et la maintenir au repos dans une position confortable pour respirer. CONTACT 
AVEC LA PEAU: Laver la peau à l'eau. CONTACT AVEC LES YEUX: Rincer les yeux avec 
de l'eau pendant au moins 15 minutes. INGESTION: Rincer la bouche avec de l'eau. 
 
Contrôles d'exposition: PROTECTION DES YEUX : Protection oculaire avec protection 
latérale. PROTECTION DE LA PEAU : Normalement pas nécessaire. PROTECTION RES-
PIRATOIRE : Normalement, aucune protection respiratoire personnelle n'est néces-
saire. RISQUES THERMIQUES : Aucun connu. 
 

CAS-No.: 7631-95-0 

Registration Number Fertilizers Act   

Numbero d’enregistrement Lois sur les engrais 

 2023070M   


